
REFERAT FRA FAU-MØTE 24.11.05 
 
 
Forfall: Bent Thorkildsen, Karin Idris 
 
 
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
Valg: 
 
Vara for leder i FAU: Hilde Fjalestad 
Vara for nestleder i FAU: Anne Merete Kløverød 
 
 
John Øygarden informerer: 
 
Ballbingen:   Denne er nå medregnet i kommunebudsjettet, samt at skolen har fått innvilget 
  Kr. 35 000,- til Ballbinge fra Posten. 
 
  Når ballbingen skal settes opp, kan skolen henvende seg til byggfagklassen 
  ved Klosterskogen v.g.s, som kan være behjelpelige på en dugnad. 
 

Det er også søkt om spillemidler fra Norsk Tipping, og skolen får 
tilbakemelding om dette på vårparten -06. 
 
Leverandør er; Bingen på Stathelle. 
 
Hilde F. tar kontakt med Frode Koch vedr, grunnarbeid, og diskuterer også 
om det er muligheter til ballbingen kan brukes som skøytebane om vinteren, og 
om lyskastere. 
 
 

Trafikksikkerhet: 
  Det er nå laget en sykkelsti rundt bussrundkjøringen. Trafikksikkerhets- 
  utvalget og Teknisk Etat har godkjent dette inntil ny skole er ferdig i 2007. 
 
  Det er også lagt fram et forslag vedr. ferdigstilling av sykkelparkering på  
  skolen – 50 sykkelstativ inntil gjerdet mot barnehagen. 
 
Byggegruppe – skoleutbygging: 
  Rektor informerte om at skolen ønsker seg 700 m2, og vedtaket i Kommune- 
  styret er godkjent med et romprogram med min. 600 m2. 
  Arkitekt settes nå på saken vedr. skoleutbyggingen, og en formell 
  Byggegruppe settes i gang. 
 
 
 
 
 



Referat fra SU-møte v/ Heidi Haugholt: 
 
  Valg; Leder  Heidi Haugholt 
  Nestleder: Ragne Rønjom 
  Fra Elevrådet: Herman Røsholt 
    Elise Lykseth 
 
Grunnskoleuka -05: 
  Heidi har laget en oversikt over hva som er gjort ifht. Kafedagen, og har samlet 
  dette i en egen perm. Til sammen kom det inn over kr. 9000,-  som denne  
  Gangen gikk til barn i Eritrea. 
 
Skoleskyss:  
  Marita Gurholt orienterte FAU vedr. et brev hun har sendt til kommunen 
  vedr. gratis skoleskyss, og trafikksikkerheten på skoleveien. 
 
Internettside: 
  Vi bør oppdatere ”Foreldrenettet”, og legger her frem 3 ”hovedsaker”: 
  Grunnskolens uke – Trafikksikkerhet – Ballbingen. 
  Heidi tar kontakt med Morten Flatebø som har sagt seg villig til fortsatt å 
  Redigere hjemmesiden. 
 
 
Eventuelt: 
  Skolegenser. 
  Er dette aktuelt? Hva med motivet på genseren? Skal dette ”løftes” ut til hver 
  enkelt klasse for en avgjørelse? 
  Vi tar dette opp igjen på neste FAU møte, 
 
  Neste møte i FAU er 09.02.06. 
 
 
 
Referent 
Anne Merete Kløverød 
 

 


